
Erhvervsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 5. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 367
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man vurderer, at det først er muligt at have nye 
kystredningsfartøjer klar om fem år, når leverandører fra blandt andre Sverige og Frankrig 
kan levere fartøjer på væsentlig kortere tid, der ifølge Søfartsstyrelsens egne skibsinge
niører lever op til nyeste krav?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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